
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  09/12/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) Τoν κ. Υπουργό  Εθνικής Άμυνας 
            2) Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
            3) τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 
 
ΘΕΜΑ: «Ανικανοποίητες οι οικονομικές οφειλές στα στελέχη Ενόπλων Δυνάμεων» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Στην υπ’ αριθμ. πρωτ. 114/01-12-2022 επιστολής τη Ένωσης Στρατιωτικών 
Περιφερειακής Ενότητας Σερρών αναφέρονται οι οικονομικές οφειλές και οι παθογένειες 
που ταλανίζουν τα στελέχη των  Ενόπλων Δυνάμεων. 
 
Συγκεκριμένα,  ακόμα εκκρεμεί η νυχτερινή αποζημίωση  (ένεκα 24ωρης υπηρεσίας) κατ’ 
άρθρο  127§Δβ του Ν. 4472/2017 , η οποία ανέρχεται σε 2,77 ανά ώρα. Επιπροσθέτως,  
στην ίδια κατάσταση είναι και η διαδικασία καταβολής της ημερήσιας αποζημίωσης λόγω 
μετακινήσεων των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων (κατ’ άρθρο 11 του Ν. 4335/2015), 
η οποία ανέρχεται σε 40 ευρώ ημερησίως.  Αλγεινή εντύπωση προκαλεί  το γεγονός ότι 
η άνω αποζημίωση  με έκδοση Προεδρικού Διατάγματος  εκκρεμεί από την 14η 
Αυγούστου 2015. 
 
Πλην αυτών των καθυστερήσεων δέον εστί να αναφερθεί  ότι  οι αποζημιώσεις  αργιών 
για τις 24ωρες  υπηρεσίες, καταβάλλονται σε στελέχη της Πολεμικής Αεροπορίας και του 
Πολεμικού Ναυτικού ενώ δεν καταβάλλονται σε στελέχη του Στρατού  Ξηράς. 
 
 Υπενθυμίζεται δε, ότι η εισφορά αλληλεγγύης  του άρθρου  38 του Ν. 4472/2017  ακόμα 
καταβάλλεται από τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, παρά το γεγονός ότι  η Ελλάδα 
από 20 Αυγούστου  2022 έχει εξέλθει από την ενισχυμένη εποπτεία της Ε.Ε. 
 
Τέλος,  παρά το γεγονός  ότι με τον Ν. 4609/03-05-2019 εδόθη το δικαίωμα εξέλιξης των 
στελεχών  προελεύσεως ΕΜΘ στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, ακόμα αναμένεται η 
μισθολογική και διοικητική εναρμόνιση μετά της αντίστοιχης υπουργικής απόφασης. Ως 
εκ τούτου,  τα εν λόγω στελέχη  για δυο και πλέον έτη αμείβονται ως Ανθυπασπιστές. 
 
Πρόκειται για παθογένειες και οικονομικές οφειλές, οι οποίες ταλανίζουν το προσωπικό 
των Ενόπλων Δυνάμεων και υποβαθμίζουν την προσφορά τους στη χώρα μας. 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1375

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/12/2022



Βάσει των ανωτέρω: 
 
 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Για ποιο λόγο υπάρχει αυτή η κρατική βραδύτητα, ως προς την καταβολή των 
οικονομικών οφειλών προς τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων; 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να επιλυθούν άμεσα όλα τα ανωτέρω 
προβλήματα; 

3) Προτίθεσθε να καταργήσετε την εισφορά αλληλεγγύης για τα στελέχη των 
Ενόπλων Δυνάμεων; 
 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




